

Title (en)  
A TRANSPORT VEHICLE.

Title (de)  
LASTENFAHRZEUG.

Title (fr)  
VEHICULE DE TRANSPORT.

Publication  
**EP 0086795 A1 19830831 (EN)**

Application  
**EP 82902484 A 19820824**

Priority  
SE 8105048 A 19810826

Abstract (en)  
[origin: WO8300666A1] A transport vehicle intended for the transportation of goods and people has a wheeled vehicle body (1) provided with a load-carrying floor (5). To enable goods or people to be transferred from the floor to a receiving station, the vehicle body (1) is provided with a driver's cabin (27) which is arranged to move vertically on guides (24, 26, 29) located between one end part of the vehicle body and the rear side of the driver's cabin. The driver's cabin (27) communicates with the interior of the vehicle body (1) through an opening (22, 31), and the driver's cabin is provided with a floor plate (32) having a free surface for transferring goods or people from the vehicle body to driver's cabin. The driver's cabin (27) is raised or lowered to a level at which the level of the floor plate corresponds to the plane of the surface onto which the goods or people are to be deposited outside the vehicle, the goods or people being transferred from the floor plate through an opening located in the side wall of the driver's cabin (27) remote from the driver's seat.

Abstract (fr)  
Un véhicule de transport destiné au transport de marchandises et de passagers possède un corps de véhicule (1) muni de roues pourvu d'un plancher (5) portant la charge. Afin de permettre aux marchandises ou aux passagers d'être transférés depuis le plancher jusqu'à une station de réception, le corps du véhicule (1) est pourvu d'une cabine de conducteur (27) conçue de manière à pouvoir se déplacer verticalement sur des guides (24, 26, 29) disposés entre une partie extrême du corps du véhicule et la partie postérieure de la cabine du conducteur. La cabine du conducteur (27) communique avec l'intérieur du corps du véhicule (1) au travers d'une ouverture (22, 31), et la cabine du conducteur est pourvue d'une plaque de plancher (32) possédant une surface libre pour transférer les marchandises ou les passagers du corps du véhicule à la cabine du conducteur. La cabine du conducteur (27) est soulevée ou baissée jusqu'à un niveau auquel la plaque de plancher correspond au plan de la surface sur laquelle repose les marchandises ou les passagers à l'extérieur du véhicule, les marchandises ou les passagers étant transférés depuis la plaque de plancher au travers d'une ouverture aménagée dans la paroi latérale de la cabine du conducteur (27) à un endroit éloigné du siège du conducteur.

IPC 1-7  
**B60P 1/46; B60P 3/00; B62D 33/06**

IPC 8 full level  
**B60P 1/02** (2006.01); **B60P 1/46** (2006.01); **B62D 33/04** (2006.01); **B62D 33/06** (2006.01); **B62D 33/063** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B60P 1/02** (2013.01); **B62D 33/042** (2013.01); **B62D 33/06** (2013.01); **B62D 33/0636** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)  
DE FR GB

DOCDB simple family (publication)  
**WO 8300666 A1 19830303**; EP 0086795 A1 19830831; SE 427643 B 19830425; SE 8105048 L 19830227

DOCDB simple family (application)  
**SE 8200269 W 19820824**; EP 82902484 A 19820824; SE 8105048 A 19810826